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Protokół Nr 1/2021 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 26 stycznia 2021 r. 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta w Białogardzie  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie 

uprawnień do bezpłatnych i ulgowych przejazdów autobusami komunikacji miejskiej na 
terenie miasta Białogard oraz rodzajów dokumentów poświadczających uprawnienia do 
korzystania z tych przejazdów. 

3. Rozpatrzenie pisma prokurenta RCM Sp. z o.o. w Białogardzie znak DFK.071.127.2020.KJ 
z dnia 28 grudnia 2020 r. dotyczącego podjęcia przez Radę Miejską Białogardu uchwały 
w sprawie zwolnienia białogardzkiego szpitala za część roku 2020 oraz 2021 z podatku od 
nieruchomości. 

 4. Sprawy różne, w tym: 
    - przyjęcie planu pracy Komisji Budżetu i Finansów na 2021 rok. 
5. Zamknięcie posiedzenia.              
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek, głosując: 
za-5  (jednogłośnie).  
 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła załączony do protokołu projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 
uprawnień do bezpłatnych i ulgowych przejazdów autobusami komunikacji miejskiej na 
terenie miasta Białogard oraz rodzajów dokumentów poświadczających uprawnienia do 
korzystania z tych przejazdów. 
W sprawie projektu uchwały wypowiedział się Prezes ZKM Dominik Jackiewicz. Prezes 
proponował, aby powołać zespół, który wniesie kompleksowe zmiany w tym zakresie.   
Prezes poinformował, że Burmistrz zamierza  wprowadzić darmowy transport dla dzieci 
i poparł takie działanie.  Prezes wspomniał też o podwyżce biletów.  Budżet na 2021 rok jest 
prawidłowo zaplanowany i jest na podobnym poziomie jak na 2020 rok.    

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – zgłosił wniosek o wycofanie projektu uchwały z Sesji i powołanie Komisji doraźnej 

do opracowania kompleksowego projektu uchwały w sprawie uprawnień do bezpłatnych 
i ulgowych przejazdów autobusami komunikacji miejskiej. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie następujący wniosek radnego J.Leszczyka 
skierowany do Przewodniczącego Rady Miejskiej: 

Komisja wnioskuje o wycofanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie 
uprawnień do bezpłatnych i ulgowych przejazdów autobusami komunikacji miejskiej (…) 
oraz powołanie Komisji doraźnej do opracowania kompleksowego projektu uchwały 
w tej sprawie.  
Wniosek przegłosowano: za-5 (jednogłośnie). 

 
Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 

 

Ad 3  

Rozpatrzenie pisma prokurenta RCM Sp. z o.o. w Białogardzie znak 
DFK.071.127.2020.KJ z dnia 28 grudnia 2020 r. dotyczącego podjęcia przez Radę Miejską 
Białogardu uchwały w sprawie zwolnienia białogardzkiego szpitala za część roku 2020 oraz 
2021 z podatku od nieruchomości. 
Sekretarz – poinformował, że w tarczy 6.0 jest możliwość podjęcia przez Radę Miejską uchwały 
zwalniającej grupę podmiotów. Uchwała nie może być podjęta tylko dla szpitala, a musi być 
w szerszym zakresie. Organ wykonawczy nie stracił swoich uprawnień i Burmistrz może podjąć 
decyzję w sprawach indywidualnych. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – pytał czy Powiat odniósł się do pisma dot. partycypacji w kosztach pomieszczenia 

dla pasażerów PKP? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że nie. Ponadto poinformowała, że pojawił się drugi wariant 

pochodzący od firmy rozpoczynającej inwestycję przy dworcu PKP polegający dodatkowo na 
budowie 2 wiat przystankowych, punktu z kasą i poczekalną. Oferta zawiera 10 punktów 
i chcieliby obciążyć Miasto przygotowaniem dokumentacji w kwocie 10 tys. zł. Koszty roczne 
Miasta wynikające z wejścia w partnerstwo z  inwestorem to 80 tys. zł. Koszt miesięczny 
wynosiłby 720 zł. Przedsiębiorca chce zrealizować obiekt do Świąt Wielkanocnych. Natomiast 
z rozmów z PKP wynika koszt dzienny wynosiłby 12 zł+VAT oraz około 60 tys. zł, na co składa 
się około 40 tys. zł na wyremontowanie pomieszczenia oraz kilkanaście tys. zł koszt podjazdu 
dla niepełnosprawnych.  

M.Siwek – stwierdził, że należy wstrzymać się do zakończenia inwestycji. Wówczas można 
wystąpić do stron o partycypację. Jak nie będzie woli to zostanie pomieszczenie PKP. 

 
Wobec powyższego Komisja Budżetu i Finansów w sprawie pisma prokurenta RCM Sp. 

z o.o. w Białogardzie stwierdziła, że zwolnienie białogardzkiego szpitala z części podatku od 
nieruchomości za rok 2020 i 2021 jest sprawą indywidualną, będącą w gestii Burmistrza 
Białogardu.  
 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 
Ad 4  

W sprawach różnych poruszono następujące sprawy: 
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    - Komisja przyjęła plan pracy Komisji Budżetu i Finansów na 2021 rok, stanowiący załącznik 
do protokołu, z poprawką dot. dopisania wizytacji w jednostkach organizacyjnych Miasta 
Białogard. 

 
Burmistrz – poinformowała, że otwiera się Urząd Miasta z wyjątkiem USC i Wydz. Spraw 

Obywatelskich. Burmistrz wspomniała także o planowanych podwyżkach za odpady 
komunalne z 18 zł na 32 zł. Miasto nie zarabia na gospodarce odpadami. Wzrastają 
wynagrodzenia i opłata marszałkowska.  

Z-ca Burmistrza – powiedziała, że wczoraj odbył się przetarg na wywóz odpadów 
komunalnych. Wpłynęły 2 oferty na kwoty: 10 mln 900 tys. zł oraz 11 mln 144 tys. zł. Na 
badanie oferty jest 30 dni. Wzrost cen jest prawie dwukrotny. 

M.Siwek – powiedział, że potrzebna jest kampania informacyjna. 
Burmistrz – przypomniała, że był film i należy go ponowić.  
 

Na tym zakończono w/w punkt. 
 
Ad 5 
 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1530 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 
 

               Przewodniczący Komisji 

                    /-/ Paweł  Szyszlak 


